
Sporządzono: 22-01-2019

Protokół z sesji

III sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie
data posiedzenia: 20-12-2018

miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe: a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum b)1.
przedstawienie porządku sesji c) przyjęcie protokołu z posiedzenia I sesji Rady Miejskiej w
Węgorzynie z 20 listopada 2018 roku
Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym (ustne)2.
Podjęcie uchwał w sprawie: 1) uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie3.
dożywiania „Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023 – druk nr 1; 2) Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu
Narkomanii na rok 2019 – druk nr 2; 3) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok” – druk nr
3; 4) wyznaczenia Delegata Gminy Węgorzyno do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R –
XXI w Nowogardzie – druk nr 4; 5) wyboru delegata zwyczajnego do Stowarzyszenia Gmin
Polskich Euroregionu „Pomerania” - druk nr 5; 6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 19/5 położonej w obrębie nr 0012 –
Gardno - druk nr 6; 7) określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność
Gminy Węgorzyno oraz warunków udzielania bonifikaty i wysokości jej stawek procentowych
przy zbywaniu lokali mieszkalnych na rzecz najemców lokali mieszkalnych – druk nr 7; 8) zmian
w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 - druk nr 8; 9) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na
rok 2018 - druk nr 9; 10) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata
2018-2024 - druk nr 10; 11) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Węgorzynie - druk nr 11; 12) uzupełnienia składu Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady
Miejskiej w Węgorzynie – druk nr 12; 13) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr
II/9/2018 z 04.12.2018 r w sprawie powołania Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej
w Węgorzynie - druk nr 13
Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym4.
Wolne wnioski i informacje5.
Zamknięcie obrad6.

Wykaz głosowań

Głosowanie porządku obrad1.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -



Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu w zakresie dożywiania2.
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów3.
Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2019

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z4.
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok”

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie wyznaczenia Delegata Gminy Węgorzyno do Zgromadzenia5.
Celowego Związku Gmin R – XXI w Nowogardzie

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie wyboru delegata zwyczajnego do Stowarzyszenia Gmin Polskich6.
Euroregionu „Pomerania”

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej7.
oznaczonej numerem ewidencyjnym 19/5 położonej w obrębie nr 0012 – Gardno

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1



ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących8.
własność Gminy Węgorzyno oraz warunków udzielania bonifikaty i wysokości jej stawek
procentowych przy zbywaniu lokali mieszkalnych na rzecz najemców lokali mieszkalnych

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 20189.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 201810.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na11.
lata 2018-2024

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. zamkniecia listy kandydatów do Komisji Rewizyjnej12.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. członka Komisji Rewizyjnej (Pani Monika Dobrzaniecka)13.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)



obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Białek Zbigniew;
Głosowanie dot. zamknięcia listy kandydatów do Komisji Budżetowo - Gospodarczej14.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Mazuro Jan;
Głosowanie dot. członka Komisji Budżetowo - Gospodarczej (Pani Anna Łuksza)15.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Sławska Maria ;
Głosowanie dot. wycofania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w16.
Węgorzynie Nr II/9/2018 z 04.12.2018 r w sprawie powołania Komisji Budżetowo – Gospodarczej
Rady Miejskiej w Węgorzynie z porządku obrad

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 20 grudnia 2018 roku rozpoczęła się o godz. 13:00 a
zakończyła o godz. 15:30

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 15 - stu – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr
1 do niniejszego protokołu.

- lista obecności gości – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu

- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno – stanowi załącznik nr 3 do protokołu

Sprawy regulaminowe (czas nagrania 03:35.)1.
otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quoruma.

 

Pan Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady Miejskiej  przywitał  gości  i  przybyłych na  sesję.  Stwierdził



quorum. Obecnych 13 Radnych, 1 Radna spóźni się, a 1 nieobecna – usprawiedliwiona. Obrady będą
prawomocne.

 przedstawienie porządku sesji (czas nagrania 05:12.)b.

Pan Radny Bogusław Szyłowicz zapytał, dlaczego nie ma projektu uchwały dot. uzupełnienia składu
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, bo wiadomo, że w składzie powinien być Radny, członek każdego
Klubu

- w trakcie wypowiedzi Pana Radnego Szyłowicza na salę obrad przybyła Pani Radna Anna Łuksza -

Pan Radny Bogusław Szyłowicz poinformował, że pkt 12 i 13 są sprzeczne w pkt 12 chodzi o powołanie
nowego członka Komisji Budżetowo – Gospodarczej, a w pkt 13 chodzi o zatwierdzenie komisji w
składzie czteroosobowym

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji
została wybrana na poprzedniej sesji  i  do tego czasu nic się w tej Komisji  nie zmieniło. Zostało
wysłane wyjaśnienie do Nadzoru Wojewody i czekamy na stanowisko. W tych Komisjach, w których
zaistniały zmiany w międzyczasie złożono rezygnacje, to ta Komisja Rewizyjna jest dzisiaj w porządku
obrad uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej, bo tam rezygnację złożyły dwie osoby z Komisji, która
została powołana, jak będzie dzisiaj to Radni zdecydują. A w temacie sprzeczności Komisji Budżetowo
– Gospodarczej brakuje jednej osoby radnego i jeżeli ten skład zostanie uzupełniony o ta jedną osobę i
wejdzie do składu,  to Komisja zostanie powołana w składzie pięcioosobowym. W związku z tym
zostanie wycofana uchwała na druku nr 13, bo będzie bezzasadna, jak Pan Radny zauważył, ale jak
nie zostanie powołana osoba to ta uchwała będzie miała sens w dalszym procedowaniu. Dlatego nie
proponuje zmiany porządku obrad, ale o jego przyjęciu zdecydują Radni. Pan Przewodniczący poddał
pod głosowanie porządek obrad (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego
protokołu)

PORZĄDEK OBRAD

III sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie w VIII kadencji

zwołanej na czwartek 20 grudnia 2018 roku na godzinę 1300

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

Sprawy regulaminowe:I.
otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quoruma.
przedstawienie porządku sesjib.
przyjęcie protokołu z posiedzenia I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 20 listopada 2018c.
roku

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym (ustne)II.
Podjęcie uchwał w sprawie:III.

uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek dla1.
dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023 – druk nr 1
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz2.
Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2019 – druk nr 2
przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi3.
i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok” – druk nr 3
wyznaczenia  Delegata  Gminy  Węgorzyno  do  Zgromadzenia  Celowego  Związku4.



Gmin R – XXI w Nowogardzie – druk nr 4
wyboru  delegata  zwyczajnego  do  Stowarzyszenia  Gmin  Polskich  Euroregionu5.
„Pomerania” - druk nr 5
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem6.
ewidencyjnym 19/5 położonej w obrębie nr 0012 – Gardno - druk nr 6
określenia  zasad  sprzedaży  lokali  mieszkalnych  stanowiących  własność  Gminy7.
Węgorzyno  oraz  warunków  udzielania  bonifikaty  i  wysokości  jej  stawek
procentowych  przy  zbywaniu  lokali  mieszkalnych  na  rzecz  najemców  lokali
mieszkalnych – druk nr 7
zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 - druk nr 88.
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 - druk nr 99.
zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Węgorzyno  na  lata  2018-2024  -10.
druk nr 10
uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie -  druk nr 1111.
uzupełnienia  składu  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  Rady  Miejskiej  w12.
Węgorzynie – druk nr 12
zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr II/9/2018 z 04.12.2018 r w sprawie13.
powołania Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie  - druk
nr 13

Informacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresieXVI.
międzysesyjnym.
Wolne wnioski i informacje.XVII.
Zamknięcie obradXVIII.

 

przyjęcie protokołu z posiedzenia I  sesji  Rady Miejskiej  w Węgorzynie z 20c.
listopada 2018 roku (czas nagrania 10:24)

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół został zamieszczony na BIP
– ie. Zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do sporządzonego protokołu.  „Protokół, w tym również, do
którego nie wniesiono zastrzeżeń lub poprawek uważa się za przyjęty bez konieczności osobnego
głosowania nad jego przyjęciem wraz z zakończeniem sesji wskazanej w ust. 1. Przyjęcie protokołu
potwierdza  adnotacją  i  podpisem  na  oryginale  protokołu  protokolant  tej  sesji.”,  czyli  nie  ma
głosowania przez Radnych. Jeżeli nie ma uwag Radnych do Protokołu z poprzedniej sesji stwierdza się
podpisem i adnotacją, że protokół został przyjęty

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  międzysesyjnym  (ustne)(czas2.
nagrania 11:56)

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  zaprosiła  do  obejrzenia  fotorelacji
(fotorelacja  stanowi  załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu).  Pani  Burmistrz  w  swojej
wypowiedzi poinformowała o:

Powstałej  szafki  z  książkami,  atrakcji  turystycznej,  która  powstała  dzięki  Lokalnej  Grupie
Działania CIW Strefa Aktywności Społecznej
IV Turnieju Gwiazdeczek Olimpijskich w Łobzie, który odbył się 11 grudnia
Walnym Zebraniu Członków LGD, Pani Burmistrz nadal zostałam członkiem Rady
Gminnej Zabawie Mikołajkowej, która odbyła się 8 grudnia dla dzieci z terenu całej gminy, jak
również gości. Pani Burmistrz podziękowała wszystkim zaangażowanym: pracownikom Urzędu
Miejskiego,  OPS  -  owi,  Radnym,  Wicestaroście,  Radnej  Halinie  Jagiełka  za  dostarczenie
przepięknych choinek



Akcji Paczka dla Rodaka i Bohatera na Kresach, w której gmina po raz kolejny brała udział
Gminnej Wigilii, która odbyła się w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim. Pani Burmistrz
podziękowała  Radnym  za  wieloletnią  współpracę  za  to,  że  przywieźli  i  towarzyszyli
mieszkańcom podczas tej pięknej uroczystości. Podziękowała OPS – owi i Szkole w Runowie,
pracownikom, którzy przygotowali i dzieci i szkołę. Jak również podziękowała Przewodniczącej
Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych
Uroczystości  z  otwarcia  Gminnego  Centrum Aktywności  Lokalnej  w  Resku.  Tamtejszy  OPS
zrealizował projekt z działania 7.1 piękne efekty, szkoda, że my nie mamy, a mogliśmy mieć
pomieszczeniach w żłobku,  inwestycja została zakończona,  w tej  chwili  trwają rozliczenia i
odbiory. Ogłoszony jest przetarg na zakup wyposażenia: meble, kuchnia, zabawki, dydaktyczne
pomoce. Oferenci potencjalni interesują się, w tej chwili jest przesunięty termin składania ofert,
bo otwarcie miało nastąpić jutro, ale termin został przedłużony do poniedziałku
innych inwestycjach, które robione były w tym roku, to droga Rogówko jest już zakończona.
Ulica  Mickiewicza  również  jest  zakończona  i  trwają  rozliczenia.   Jeśli  chodzi  o  inwestycje
aglomeracja II,  to w tej  chwili  przygotowywane są procedury przetargowe. A jeśli  chodzi o
aglomeracje I, to trwają podłączenia mieszkańców do poprawionej części tej inwestycji
 uroczystości Święta Pszczelarzy
udziale w I sesji Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego w Złocieńcu. Na którym została
wybrana Przewodniczącą Zgromadzenia
posiedzeniu Gminnej  Komisji  Architekto –  Urbanistycznej  w sprawie zaopiniowania projektu
Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  i  gminy
Węgorzyno
udziale w spotkaniu wigilijnym w Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie,
odwiedzinach lokalnych przedsiębiorców składających życzenia, uczniów Szkoły Podstawowej w
Węgorzynie, którzy zobowiązali  Panią Burmistrz do przekazania najserdeczniejszych życzeń:
zdrowych, wesołych i spokojnych świąt
nieszczęśliwym zdarzeniu, jakie miało miejsce 18 grudnia, o pożarze szkoły OREW w Radowie,
do której  uczęszczają również mieszkańcy Gminy Węgorzyno, nasze dzieci  i  młodzież. Pani
Burmistrz powiedziała, że miała już rozmowę z Panią Dyrektor o formach pomocy, jak również
spotkanie  z  pracownikami  tej  szkoły,  czyli  pracownikami,  którzy  są  jednocześnie  naszymi
mieszkańcami. Ustalaliśmy formy pomocy. Będzie zorganizowany turniej sportowy, jak również
zbiórka  środków.  Widząc  ubolewanie  nad  tym,  co  się  wydarzyło,  bo  wtedy  odbywało  się
posiedzenie Komisji przygotowałam listę, jeśli ktoś ma taka wolę lub ochotę wspomóc
Dokończonym remoncie sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim
zakończonej budowie schodów i chodników na Osiedlu Słonecznym 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jedna z nauczycielek zdała egzamin
na  nauczyciela  mianowanego  Pani  Ewa  Dopierała  psycholog  szkoły  w  Szkole  Podstawowej  w
Węgorzynie. Przewodniczący Rady pogratulował oraz poprosił o złożenie ślubowania. Odczytał rotę
ślubowanie i poinformował, że można dodać słowa „Tak mi dopomóż Bóg”

„Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela wychowawcy i opiekuna młodzieży, dążyć do
pełni  rozwoju  osobowości  ucznia  i  własnej,  kształcić  i  wychowywać  młode  pokolenie  w  duchu
umiłowania Ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej”

Pani Ewa dopierała wypowiedziała słowo „Ślubuję” następnie złożyła podpisy na aktach.

Pan Przewodniczący oraz Pani Burmistrz pogratulowali oraz wręczyli akty nadania stopnia awansu
zawodowego



Podjęcie uchwał w sprawie (czas nagrania 26:02)3.
uchwalenia  wieloletniego programu osłonowego w zakresie  dożywiania1.
„Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023 – druk nr 1

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poprosiła o wprowadzenie autopoprawki polegającej na
tym, że tytuł uchwały powinien brzmieć: „uchwalenia wieloletniego programu w zakresie dożywiania
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023”

Pan Radny Zbigniew Białek  przedstawił  stanowisko Komisji  „Komisje  przyjęły  autopoprawkę dot.
zmiany tytułu uchwały polegającą na: wykreśleniu słowa „osłonowego” oraz tytuł „Posiłek dla dzieci i
młodzieży” zastąpić na „Posiłek w szkole i w domu”.

Po tych poprawkach Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie”

Pan Jerzy Adamiec Radca Prawny zaproponował zmianę w § 2, w pierwszym wierszu po słowach w art.
8 ust. 1 warto doprecyzować pkt 1 i 2

Pan  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  projekt  uchwały  z  wprowadzonymi
autopoprawkami. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie (Karta z głosowania stanowi
załącznik nr 6, Uchwała Nr III/11/2018 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Pani Radna Halina Jagiełka Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła możliwości korzystania z
tego programu. Cieszy się, że program daje możliwość korzystania z dożywiania przez dzieci, które
nie  kwalifikują  się  dochodowo.  Program przewiduje  wsparcie,  jeżeli  uczeń albo  dziecko wyraża chęć
zjedzenia  posiłku,  a  odpowiednio  dyrektor  szkoły  lub  przedszkola  informuje  Ośrodek  Pomocy
Społecznej o potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. Podwyższane jest kryterium dochodowe
do 150 % w zakresie dożywiania. Jest możliwość też korzystania z takiej pomocy jak zasiłek celowy na
zakup posiłków i  to jest  też przede wszystkim skierowane do osób starszych,  takich samotnych
utrzymują się z najniższej emerytur, czyli 1.000,00 zł brutto, a tu podwyższenie do 150 % kryterium,
to  wynosi  1.050,00  zł  netto  i  to  umożliwia  starszej  osobie,  czy  samotnej  niepełnosprawnej  do
korzystania z tej formy pomocy, czyli może korzystać z posiłku, posiłki są rozwożone po terenie. Jeżeli
nie  w  formie  posiłku  to  może  mieć  tą  pomoc  w formie  zasiłku  celowego.  Chciałam żeby  taka
informacja poprzez Sołtysów dotarła do mieszkańców, bo Sołtysi wiedzą, kto, w jakiej sytuacji na
swoim terenie jest i komu podpowiedzieć, że z takiej możliwości może skorzystać  

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów2.
Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2019 – druk nr 2

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały zaopiniowały
pozytywnie”

Pani Radna Grażyna Kata podziękowała Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania  Narkomanii  za  wielkie  wsparcie  finansowe  na  realizację  działań  profilaktycznych  w
Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie

(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 8, Uchwała Nr III/12/2018 stanowi załącznik nr 9
do niniejszego Protokołu)

przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Węgorzyno  z  organizacjami3.
pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o



wolontariacie na 2019 rok” – druk nr 3

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały zaopiniowały
pozytywnie”

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie

(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 10, Uchwała Nr III/13/2018 stanowi załącznik nr
11 do niniejszego protokołu)

 wyznaczenia  Delegata  Gminy  Węgorzyno  do  Zgromadzenia  Celowego4.
Związku Gmin R – XXI w Nowogardzie – druk nr 4

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała, że co kadencje wybiera się drugiego
delegat,  bo pierwszym delegatem z urzędu jest Burmistrz.  Drugim delegatem wcześniej  był  Pan
Radny Jan Szymko, następnie był Pan Radny Bogusław Szyłowicz, który mówił, że nie czuje tego i
powinien nim być pracownik urzędu. Faktycznie drugim z innych gmin jest np. sekretarz lub pracownik
zajmujący się tymi sprawami i tutaj prośba, aby na tego drugiego delegata wyznaczyć Pana Mirosława
Przysiwka. Jest to obecnie pracownik Urzędu Miejskiego, który zajmuje się strategicznymi sprawami.
Nie obce są mu również tematy związane z opłatą śmieciową jak i  gospodarowaniem odpadami
komunalnymi

Pan  Radny  Zbigniew  Białek  przedstawił  stanowisko  Komisji  „Komisje  wnioskują  o  wpisanie  w
wykropkowanym miejscu „Pana Mirosława Przysiwek” 

Komisje po tej poprawce projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie”.

Pan  Radny  Bogusław  Szyłowicz  poinformował,  że  przez  ostatnie  4  lata  był  delegatem  R-XXI
początkowo musiał się uczyć tych spraw, gdyż musiał się wgłębić w problem śmieciowy. I dlatego na
przedostatniej sesji poprzedniej kadencji zaproponował, żeby drugim delegatem oprócz Pani Burmistrz
był pracownik merytoryczny, który, na co dzień zajmuje się tymi sprawami

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie

(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 12, Uchwała Nr III/14/2018 stanowi załącznik nr
13 do niniejszego Protokołu)

wyboru  delegata  zwyczajnego  do  Stowarzyszenia  Gmin  Polskich5.
Euroregionu „Pomerania” - druk nr 5

Pan  Radny  Zbigniew  Białek  przedstawił  stanowisko  Komisji  „Komisje  wnioskują  o  wpisanie  w
wykropkowanym miejscu „Panią Monikę Kuźmińską” 

Komisje po tej poprawce projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.”

Pani  Radna  Halina  Jagiełka  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  na  wspólnym
posiedzeniu Komisji Radni rozmawiali i doszli wspólnie do wniosku, że najodpowiedniejszym będzie
włodarz gminy Pani Burmistrz, ponieważ będzie obecna w tym związku swoją osobą i będzie miała
dostęp do wszystkich informacji. Będzie pilnowała tych spraw, które tam mają miejsce oczywiście z
korzyścią dla gminy

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie



(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 14 Uchwała Nr III/15/2018 stanowi załącznik nr
15 do niniejszego Protokołu)

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej6.
numerem ewidencyjnym 19/5 położonej w obrębie nr 0012 – Gardno - druk
nr 6

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na druku nr 6
zaopiniowały pozytywnie” 

Pani Radna Maria Sławska poprosiła o omówienie projektu uchwały, o co w nim chodzi i co to jest za
sprzedaż

Pani  Andżelika  Gibka  Sołtys  Sołectwa  Gardna  w  imieniu  Sołtysa  oraz  swoim,  jako  mieszkańca
mieszkającego przy posesji znajdującej się przy tej drodze prosi o wzięcie pod uwagę bezpieczeństwo
podczas wyjazdu z tej drogi. Większość mieszkańców wyraziła pozytywną opinię, lecz nie wszyscy.
Jeżeli właściciel tej działki, który ją wykupi postawi płot, to będzie tam ograniczona widoczność. Przy
wyjeździe znajdują się zarówno po prawej stronie jak i po lewej drzewa żeby wysunąć auto do wyjazdu
zarówno z jednej i drugiej strony nie ma widoczności. Jeżeli jeszcze nie ma tego płotu jest dobra
widoczność jak się zbliża do samej krawędzi skrzyżowania, ale jak stanie tam płot będą te drzewa
wyjazd będzie bardzo niebezpieczny. Później należy zapewnić bezpieczeństwo np. lustro postawić,
drzewa wyciąć. Nie ma tam wielu mieszkańców, bo są 3 rodziny mieszkające przy drodze, ale też
często inni mieszkańcy, goście wyjeżdzający z tej drogi

Pan Radny Zbigniew Białek poinformował, że z żadnej strony, gdzie jest ta działka do sprzedaży nie
ma drzewa

Pani Andżelika Gibka Sołtys Sołectwa Gardno odpowiedziała, że są drzewa

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  powiedziała,  że  ta  nieruchomość,  która  jest
przedmiotem dzisiejszej sesji, to są tzw. „zaszłości” właściciele częściowo mają już ogrodzone. Może
niedokładnie po granicy, jaka jest na mapach, ale na pewno ze swoim ogrodzeniem już są na tej
nieruchomość, to o tą górkę chodzi, którą mają już zagrodzoną bardziej wysuniętego ogrodzenie może
nie być, bo Ci Państwo nie mają chęci grodzić inaczej. Oni po prostu chcą uregulować stan prawny, bo
w pewnym momencie dowiedzieli się, że to, co użytkują, że część ich podwórka nie jest ich i stąd ten
temat wyszedł, że chcieli być w zgodzie z prawem i wystąpili  do gminy o dokupienie tego. Cała
nieruchomość jest na skarpie i jest wyżej to fakt, tak było i tak jest, nie zmieni się tutaj po sprzedaży
nieruchomości.  Na  terenie  Sołectw  praktykowana  jest  zasada,  że  mieszkańcy  opiniują  sprzedaż
nieruchomości. Większością głosów „za”, zgodzili się na sprzedaż, aby uregulować stan prawny

Pani Andżelika Gibka Sołtys Sołectwa Gardno zgodziła się i podziękowała za słowa Pani Burmistrz, ale
tam płot stoi wyżej, chodzi o ten trójkąt, który jest nieogrodzony oni chcą wykupić i przesunąć płot

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  odpowiedziała,  że  dlatego,  że  w  tej  chwili  mają
zagrodzony ten kawał 

Pani  Andżelika Gibka Sołtys Sołectwa Gardno prosiła  tylko o zapewnienie bezpieczeństwa,  jeżeli
będzie to sprzedane, to tak jak były głosy, jeżeli są utrudnienia to są zabezpieczenia w formie lustra

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Radni mogliby przyjąć, bo to, co mówiła
Sołtys  o  zasadach  bezpieczeństwa,  to  i  tak  na  kark  burmistrz  spada.  Ten  problem,  co  Sołtys
naświetliła, myśli, że samo podjęcie uchwały nie stanowi o tym, że będzie coś pogarszane w tej
miejscowości



Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie

(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 16 Uchwała Nr III/16/2018 stanowi załącznik nr
17 do niniejszego Protokołu)

określenia  zasad sprzedaży lokali  mieszkalnych stanowiących własność7.
Gminy  Węgorzyno  oraz  warunków  udzielania  bonifikaty  i  wysokości  jej
stawek  procentowych  przy  zbywaniu  lokali  mieszkalnych  na  rzecz
najemców  lokali  mieszkalnych  –  druk  nr  7

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że te uchwały podejmujemy żeby zachęcić
mieszkańców do wykupu i ten projekt uchwały też się znalazł na dzisiejszej sesji

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje wnioskują o wpisanie w § 9 pkt 1
w  wykropkowanym  miejscu  „92%”,  w  pkt  2  w  wykropkowanym  miejscu  „90%”.  W  §  11  w
wykropkowanym miejscu wpisać „31.12.2020 roku”. Po tych poprawkach Komisje projekt uchwały
zaopiniowały pozytywnie.

Pani Radna Anna Łuksza zapytała jak sytuacja mieszkań socjalnych wygląda? Czy mamy mieszkania,
czy one już są jakoś zagospodarowane. Jak wygląda sytuacja?

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że mamy lokale i są najemnicy w tych
lokalach 

Pani Radna Anna Łuksza zapytała czy wolnych nie ma żadnych?

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że na chwilę obecną nie, ale ta sytuacja
się zmienia ze względu na to,  że próbujemy pozyskać lub zaadoptować różne pomieszczenia w
zależności  od potrzeby mieszkań komunalnych np.  w Połchowie udało się doprowadzić do takiej
sytuacji, że uregulowaliśmy stan prawny z kilku właścicielami prywatnymi i udało się zaadoptować
pustostan na mieszkanie. Jest też podpisana umowa z prywatną osobą, która jest współwłaścicielem
pewnej nieruchomości po to żeby zaadoptować strych na mieszkanie komunalne, więc ta sytuacja nie
jest stała idzie do przodu zawsze, więc na chwilę obecną nie powie Pani Radnej, czy wszystkie lokalne
są już zasiedlone

Pani Radna Anna Łuksza powiedziała, że jakaś różnica pomiędzy przydziałem lokali  socjalnych, a
komunalnych 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała, że mieszkania socjalne każda gmina
musi mieć, ponieważ zdarzają się wyroki sądu o eksmisji, gdzie sąd wydając wyrok zobowiązuje gminę
żeby dostarczyła lokal socjalny dla eksmitowanej osoby nie zawsze, ale zdarza się bardzo często.
Wówczas, gmina ma obowiązek przyznać, więc taka jest sytuacja. Różnie to bywa nieraz osoby, które
mają wyrok o eksmisji same sobie radzą. Zdarza się często, że gmina musi dać do dyspozycji lokal
socjalny, takich już kilka zostało przyznanych 

Pani Radna Anna Łuksza stwierdziła, że dużo osób nie chce wykupywać lokali, więc czy to jest prawnie
możliwe żeby zamienić te lokale komunalne na socjalne?  Jeżeli takie coś miałoby się wydarzyć może
w tym momencie ludzie zaczęliby wykupywać

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że socjalnych nie można



Pani Radna Anna Łuksza socjalnych wiem

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna powiedziała, że jeśli zamienimy komunalne na socjalne
pozbawiamy możliwości sprzedaży, a najemcom kupienia. Jaki chcemy efekt osiągnąć w ten sposób.
Różnie bywa nieraz socjalne są dużo lepsze niż komunalne

Pani Radna Anna Łuksza powiedziała, że myślała, że zmobilizuje to ludzi do wykupywania

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że nie mobilizuje nawet ludzi, to, że
remont dachu i wiedzą, że następny remont będzie za 30, czy 40 lat nawet, to nie mobilizuje. Kiedyś
Agencja dawała mieszkania, czy przyznawała mieszkania swoim byłym pracownikom PGR – u, to takie
też były ukłony, aby tylko wzięli, uwłaszczyli się, żeby czuli się właścicielami na swoim, bo wtedy
inaczej podchodzą

Pan Radny Dominik Raj zapytał, jaka jest ściągalność czynszu za socjalne, bo podejrzewa, że jeżeli
ktoś dostał eksmisję i dostał socjalne mieszkanie, to jak jest z uiszczaniem tego czynszu

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  odpowiedziała,  że  nie  tylko  socjalne.  Problem ze
ściągalnością jest i w lokalu socjalnym i w lokalu komunalnym nie ma znaczenia. Stawki są tak niskie
za  czynsz  mieszkań  komunalnych  ogólnie,  że  na  początku  zeszłej  kadencji  Komisja  Rewizyjna
zajmowała  się  tą  sprawą zbierając  informacje  z  ościennych  gmin  i  na  podstawie  pracy  Komisji
Rewizyjnej podnosiliśmy chyba o 100 % stawkę, bo wszędzie było 3 z haczykiem czy 4,00 zł za 1 m2, a
u nas chyba było 1,50 zł ten rząd wielkości. Na podstawie pracy Komisji Rewizyjnej Państwo Radni
podjęli wówczas uchwałę o podwyższeniu tej stawki

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że na temat mieszkań komunalnych Radni
będą mieli jeden z punktów na sesji, gdzie będzie temat zadłużenia, płacenia, niepłacenia w tym
temacie. Na dzisiejszej sesji to mało czasu żeby to przedyskutować

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie (Karta z głosowania
stanowi załącznik nr 18, Uchwała Nr III/17/2018 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego
protokołu)

- 10 minut przerwy -

zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 - druk nr 88.

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na druku nr 8
zaopiniowały pozytywnie”

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie (Karta z głosowania
stanowi załącznik nr 20, Uchwała Nr III/18/2018 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego
protokołu)

 zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 - druk nr 99.

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w § 5 pkt 2
zmniejszenie wydatków majątkowych, a zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 18.300,00 zł, jak
również pkt 4 żeby otrzymał nowe brzmienie „przychody i rozchody zmniejszyły się”

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił  stanowisko Komisji  „Komisje  przyjęły  autopoprawkę Pani
Burmistrz dot.  zwiększenia wydatków bieżących, a zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę
18.300,00 zł. § 5 pkt 4 powinien brzmieć: Przychody i rozchody zmniejszyły się.



Komisje po poprawkach projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie”

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką Pani
Burmistrz (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 22, Uchwała Nr III/19/2018 stanowi
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu)

zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Węgorzyno  na  lata10.
2018-2024 - druk nr 10

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  poprosiła  o  przyjęcie  autopoprawki  wynikającej  z
wcześniej przyjętej uchwały

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił  stanowisko Komisji  „Komisje  przyjęły  autopoprawkę Pani
Burmistrz dot.  zwiększenia wydatków bieżących, a zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę
18.300,00 zł. Komisje po poprawce projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie”

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką Pani
Burmistrz (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu, Uchwała Nr
III/20/2018  stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu)

uzupełnienia składu Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Węgorzynie -11.
druk nr 11

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał oświadczenie, które wpłynęło do Rady w dniu
dzisiejszym. Pani Radna Maria Sławska oświadcza, że wycofuje złożone oświadczenie o rezygnacji z
funkcji członka Komisji Rewizyjnej złożoną dnia 06.12.2018 r. (Oświadczenie stanowi załącznik nr
26 do niniejszego protokołu). W związku z tym, że Pani Radna była już wybrana do tej Komisji, to
wycofanie  skutkuje  tym,  że jest  w tej  Komisji.  Pani  Radna Sławska jest  z  Klubu Pana Radnego
Szyłowicza. Proszę Przewodniczącą Klubu o przedstawienie kandydatury

Pani Radna Katarzyna Lewandowska (Przewodnicząca Klubu „Nowe Spojrzenie”) zgłosiła Panią Monikę
Dobrzaniecką, jako kandydata do pracy w Komisji Rewizyjnej (Oświadczenie stanowi załącznik nr
27 do niniejszego protokołu)

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Panią Radną, czy wyraża zgodę

Pani Radna Monika Dobrzaniecka wyraziła zgodę

Pan Radny Bogusław Szyłowicz (Przewodniczący Klubu „Ponad Podziałami”) zgłosił  Radną Joannę
Stasik do pracy w Komisji Rewizyjnej

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że Pani Radna Maria Sławska z Klubu
Radnych „Ponad Podziałami” wycofała swoją rezygnację, więc jest już przedstawiciel Klubu. Brakuje
tylko jednego członka Komisji Rewizyjnej, nie ma przedstawiciela Klubu „Nowe Spojrzenie”

Pan  Radny  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  zamknięcie  listy
kandydatów  (Karta  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  28  do  niniejszego  protokołu).
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę Pani Moniki Dobrzanieckiej do Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej  w  Węgorzynie  (Karta  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  29  do  niniejszego
protokołu). Po czym odczytał treść uchwały. Komisja Rewizyjna w pięcioosobowym składzie:

Stanisław Ociepa – Przewodniczący Komisji1.
Grażyna Kata – Zastępca Przewodniczącego2.



Teresa Kuźmińska – członek3.
Pani Maria Sławska – członek4.
Pani Monika Dobrzaniecka – członek5.

(Uchwała nr III/21/2018 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego Protokołu)

uzupełnienia składu Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w12.
Węgorzynie – druk nr 12

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rezygnacje z Komisji Budżetowo –
Gospodarczej  złożyli  Radni:  Bogusław  Szyłowicz,  Dominik  Raj,  ale  Rady  Dominik  Raj  złożył
oświadczenie o wycofaniu oświadczenia. Skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej jest uzupełniany o
jednego członka

Pan Radny Zbigniew Białek zgłosił Panią Radną Annę Łuksza

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Panią Radną, czy wyraża zgodę

Pani Radna Anna Łuksza wyraziła zgodę

Pani Radna Katarzyna Lewandowska również zgłosiła Panią Radną Annę Łuksza

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zamkniecie listy kandydatów
do pracy w Komisji Budżetowo – Gospodarczej (Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 31
do niniejszego protokołu). Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Pani
Radnej  Anny  Łuksza  (Protokół  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  32  do  niniejszego
protokołu).  Po czym odczytał treść uchwały … „ § 1 pkt 2 otrzymuje brzmienie Anna Łuksza –
członek”

(Uchwała nr III/22/2018 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu)

zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr II/9/2018 z 04.12.2018 r w13.
sprawie powołania Komisji  Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w
Węgorzynie - druk nr 13

Pan  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  w  związku  z  tym,  że  został
uzupełniony skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej wycofuje projekt uchwały na druku nr 13 jako
bezzasadny. Po czym poddał pod głosowanie swój wniosek dot. wycofania uchwały z

porządku obrad. (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu).

Informacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie4.
międzysesyjnym (czas nagrania 1:40:00)

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że praktycznie pokrywają się spotkania, o
których Pani Burmistrz mówiła: Wigilia w Runowie, dowiezienie swoich mieszkańców. Jest, to taka
odskocznia od rzeczywistości, osoby potrzebujące i samotne są zauważane. Na Świecie Pszczelarzy to
tradycyjnie, co roku zapraszają i trzeba to uczcić. Zabawa Mikołajkowa, to praktycznie dzieci cieszą
się z tego, buzie roześmiane. Wspólna zabawa ich rozwesela.

 

Pan Przewodniczący odczytał pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej:



Pismo  mieszkańców  Cieszyna  w  związku  z  zawiadomieniem  o  wszczęciu1.
postępowania  administracyjnego  w  sprawie  wydania  decyzji  o  ustalenie
lokalizacji  dla  inwestycji  polegającej  na  budowie  stacji  bazowej  telefonii
komórkowej operatora P4Play zlokalizowanej na terenie działki nr 75 obręb
Cieszyno Gmina Węgorzyno (Pismo znajduje się w biurze Rady Miejskiej).
Pismo dot. objęcia Honorowym Patronatem XII Powiatowego Festiwalu Kolęd i2.
Pastorałek w Węgorzynie organizowanego 09.01.2019 r. (Pismo znajduje się w
biurze Rady Miejskiej).
Pismo Polskiego Związku Niewidomych prośba o wsparcie  finansowego Koła,3.
które w tym roku obchodzi 60 lecie swojego istnienia. (Pismo znajduje się w
biurze Rady Miejskiej).
Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego do uchwały w sprawie4.
utworzenia Żłobka w Węgorzynie.
Pismo Pana … prosi o przekazanie kompletu pism dot. jego sprawy każdemu5.
Radnemu Rady Miejskiej (Pismo znajduje się w biurze Rady Miejskiej)

 

Pan … powiedział żeby Komisja Rewizyjna udała się w teren

Pan Radny Stanisław Ociepa poinformował, że najpierw musi zapoznać się z dokumentacją i ocenić
sytuację, innej możliwości nie widzi

Wolne wnioski i informacje. (czas nagrania 1:49:02)5.

Pani Radna Maria Sławska zapytała czy świetlica wiejska w Runowie Pomorskim będzie otwarta, bo
nieczynna jest już od ponad roku. Będą ferie dzieci miałyby możliwość przebywać ze sobą, bo nie
zawsze mają możliwość zaprosić kolegę do domu

Pan  Andrzej  Nowacki  Wiceprzewodniczący  podziękował  za  zrobione  inwestycje  na  Osiedlu
Słonecznym,  ale  chodzi  jeszcze  o  lampy,  jeżeli  będzie  to  możliwe  w  następnym roku  żeby  to
zrealizować. Prosi o kontrolę na cmentarzu, bo lecą gałęzie. Jeżeli jest to możliwe analiza do wycięcia
drzew, chodzi o cmentarz komunalny w Węgorzynie

Pan Radny Bogusław Szyłowicz poinformował, że ma problem ze zgłaszaniem interpelacji, wie, że o
tym mówi ustawa o samorządzie gminnym, ale czy istnieje możliwość żeby tą pisemną interpelację
odczytać, żeby Sołtysi i goście zorientowali się, o co chodzi. Pan Radny wiele rzeczy dowiedział się z
interpelacji  składanych  w poprzedniej  kadencji,  zorientował  się,  co  się  dzieje  w  poszczególnych
kadencjach.  Złożył propozycję żeby te interpelacje na początku były odczytywane bez zbytniego
„gadulstwa”

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że na następnej sesji myśli, że będzie
jakaś wykładnia, żeby był oddźwięk o co jest interpelacja składna

Pan  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  oraz  Pani  Burmistrz  złożyła  życzenia  wszystkim
zgromadzonym z okazji Świąt Bożego Narodzenia

Zamknięcie obrad (1:54:04)6.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął III sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

 



Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

                                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                   Jan Mazuro

Protokołowała:

Wioleta Początek
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